
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 17. april 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 447
Vil ministeren begrunde beslutningen om at stoppe naturpleje med kvæg på arealer med 
PFAS-fund i lyset af, at kvæget ikke er beregnet til fødevarer, og vil ministeren redegøre 
for, hvordan den manglende græsning vil påvirke naturtilstanden i området, og hvilke 
alternative indsatser ministeren agter at sætte i stedet for at forhindre en forringelse af 
naturtilstanden i områderne?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Zenia Stampe (RV).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Zenia.Stampe@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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